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Vragen van de leden Ferrier en Van
Bochove (beiden CDA) aan de
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de toenemende
aidsproblematiek op de Nederlandse
Antillen en Aruba. (Ingezonden
24 februari 2009)

1
Kent u het rapport HIV/Aids
surveillance Netherlands Antilles
1985–2007 (door N.T. Lourents en
I. Gerstenbluth), waaruit blijkt dat het
aantal HIV-geïnfecteerden toeneemt?

2
Hoe beziet u de huidige situatie
omtrent HIV/Aids op de Nederlandse
Antillen en Aruba?

3
Deelt u de mening dat er een
verantwoordelijkheid rust op de
Nederlandse regering om mede te
voorkomen dat de aidsproblematiek
op de Nederlandse Antillen en Aruba
verder toeneemt? Deelt u de zorgen
over de gevolgen van de invoering
van een amendement van de
Rijksoctrooiwet in 2007 waardoor
hiv-medicamenten niet meer
beschikbaar zijn? Zo ja, op welke
wijze wilt u de Nederlandse Antillen
en Aruba op het terrein van
aidsbestrijding ondersteunen?

4
Als de OECS/Pharmaceutical
Procurement Service de prijzen van

ARV medicijnen sterk weet te
reduceren, bent u dan bereid stappen
te ondernemen om in overleg met de
Antilliaanse autoriteiten een verband
op te richten voor de Nederlandse
eilanden of om deel te nemen aan
reeds bestaande
samenwerkingsverbanden in de
regio? Zo nee, waarom niet?

5
Bent u ook bereid de Nederlandse
Antillen op te nemen in de bestaande
samenwerkingsverbanden binnen het
Koninkrijk die hun positieve effect
duidelijk hebben aangetoond, zoals
Stichting HIV Monitoring en
HIV-education? Zo nee, waarom niet?

6
Kunt u de Kamer informeren over de
stand van zaken van de uitvoering
van de motie inzake ondersteuning
van het lokale bestuur gericht op
verbetering van de preventieve én
curatieve aanpak van de HIV/Aids
epidemie op de Nederlandse Antillen
en Aruba?1

1 Kamerstuk 31 200 IV, nr. 18.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties), mede
namens de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
(ontvangen 24 maart 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van de leden Ferrier en Van
Bochove (CDA) over de toenemende

aidsproblematiek op de Nederlandse
Antillen en Aruba met als kenmerk
2009Z03349 die werden ingezonden
op 27 februari 2009 deel ik u, mede
namens de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
mee dat het niet mogelijk is deze
vragen binnen de gestelde termijn te
beantwoorden. Beantwoording zal
plaatsvinden zodra alle relevante
informatie is verkregen. In dit
antwoord zal ook antwoord worden
gegeven op de vragen die de
kamerleden Leerdam, Schinkelshoek,
Van Raak en Van Gent hebben gesteld
in de op 19 maart jl. door hen
ingediende motie.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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